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Finanse miasta, przygotowanie do nowego roku szkolnego i kwestie
zagospodarowania przestrzennego Dzierżoniowa, to tematy, którymi
zajmowali się radni podczas poniedziałkowej sesji. Obrady rozpoczęła
chwila ciszy, upamiętniająca zmarłą niedawno Sekretarz Miasta Annę
Grochowinę.

Radni podjęli pięć uchwał. Wśród nich m.in. dotyczącą przystąpienia do
sporządzenia planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ograniczonego
ulicami: Kilińskiego, Ciepłowniczą, Pieszycką, Zachodnia i Strefową oraz granicą
Dzierżoniowa z Pieszycami. Wnioskowała o to działająca na terenie podstrefy
firma Libra, która planuje kolejne inwestycje w Dzierżoniowie.

Kolejna ważna uchwała podjęta przez radnych związana jest z rzeką Piława.
Miasto, jak co roku wystąpiło do Wód Polskich z prośbą, by te, jako właściciel
rzeki, wykonał prace oczyszczenia koryta. Wody Polskie, zgodnie z ustaleniami 
przekażą miastu kwotę 70 tys. zł, miasto dołoży 5 tys. z zł i będzie inwestorem
wykonawczym zadania.

Radni zatwierdzili także zmiany w budżecie miasta, w tym m.in. zwiększenie
kwoty na przeprowadzenie remontu ul. Sikorskiego.

https://dzierzoniow.pl/aktualnosci/relacja-z-sesji-rady-miejskiej-dzierzoniowa


Podczas tej sesji burmistrz Dzierżoniowa Dariusz Kucharski przedstawił radnym
założenia do przyszłorocznego budżetu Dzierżoniowa. Rozpoczyna to procedurę
przygotowania i uchwalenia przez radnych przyszłorocznego planu dochodów i
wydatków miasta. Zastępca burmistrz Dorota Pieszczuch przedstawiła informacje
o stanie przygotowań do rozpoczynającego się w tym tygodniu nowego roku
szkolnego.

projekty uchwał podjęte podczas sierpniowej sesji wraz z ich uzasadnieniem
archiwalne nagrania z sesji

 

 

https://bip.um.dzierzoniow.pl/a,31921,porzadek-obrad-44-sesji-rady-miejskiej-29-sierpnia-2022-r.html
https://bip.um.dzierzoniow.pl/m,2037,transmisja-i-nagrania-sesji.html

